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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Budapest, 2005 . február 28.
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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi történik, ha az előrevezénylésnél probléma jelentkezik?" címmel a Házszabály
90. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési
miniszterhez . Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Információim szerint nagy változások várhatóak a vasútnál . E szerint fontos
csomópontok, alközpontok, határállomások is felszámolásra kerülnének . Ez az átalakítás azt
is jelentheti - sokan úgy vélik, hogy így is van -, hogy munkahelyek szűnnek meg vidéken,
mivel mindent Budapestre kívánnak koncentrálni, ami így lehetetlenné teszi a vidéki
vasutasok munkába járását .

Ha - netán - Budapesten történik a 2 hónapos előrevezénylés, akkor kinek és hova
jelent a mozdonyvezető egy váratlan eseményt, pL betegség, családi probléma stb . ?

Tisztelettel várom válaszát!

Írásbeli kérdés
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